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Vist que els reunits són el total de membres de l'Ajuntament 
Ple, el Sr. President obre l'acte i s'entra a conèixer els afers 
inclosos en l'ordre del dia. 
 
     1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR. 
 
Tothom manifesta que ha llegit l'acta de la sessió anterior. 
VOTACIó: APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 
 2.- DECRETS DE L'ALCALDIA 
 
Per ordre de l'Alcaldia es notifica a l'Ajuntament en Ple dels 
Decrets de l'Alcaldia dictats des de l'última sessió plenària 
fins avui. 



La Corporació se'n dóna per assabentada. 
En aquest punt s'incorporà a la sessió el Sr. Tomeu Calafell. 
 
 3.- PETICIÓ DE SUBVENCIÓ A LA GENERALITAT DE CATALUNYA 
         PEL PAVELLÓ. 
 
Vista la convocatòria sobre "la concessió d'ajuts a l'inver- sió 
per actuacions incloses als programes especials per a ins- 
tal.lacions i equipaments esportius", aprovada per Ordre de la 
Presidència de la Generalitat, del dia 23 d'agost de 1994. 
ATÈS que les obres de construcció d'equipaments esportius hi 
estan contemplades, per la qual cosa es pot elevar petició pel 
nou pavelló de l'Eixample. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Sol.licitar un ajut econòmic a la Generalitat de Ca-   
talunya pel nou Pavelló de l'Eixample, tot aprovant la docu- 
mentació que s'hi presenta. 
SEGON.- Adoptar el compromís d'invertir la diferència entre el 
pressupost de la construcció del nou Pavelló i la subvenció que 
s'atorgui. 
TERCER.- Facultar al Sr. Alcalde, per a quantes gestions si-    
guin necessàries, per a portar a bon terme aquesta petició. 
El Sr. Alcalde defensà la proposta recordant que primer ja vem 
fer l'aprovació del projecte del nou pavelló i que teníem dos 
mesos per presentat la sol.licitud de subvenció a la Direcció 
General de l'Esport; en aquest cas abans del 10 de novembre 
vinent, s'ha d'entregar la documentació de l'avant projecte, la 
memòria de construcció i la memòria de la gestió. Recordaré que, 
és el pavelló que va al darrera de la piscina coberta. Demanem a 
la Generalitat un 50 per cent de la subvenció i també estem en 
converses amb la Diputació per si també, ens poden donar alguna 
subvenció. 
El representant d'ERC, Sr. Jordi Permanyer, intervé per dife- 
renciar, a nivell del seu grup, que estan d'acord en demanar la 
subvenció pel Pavelló, ja que una cosa és demanar un ajut 
econòmic que sempre hi estaran a favor i un altre el projec- te 
del nou Pavelló, que ja en el seu dia vam manifestar ob- 
jeccions, com per exemple aquelles destinades a preveure nous 
esports que avui no es practiquen a Castellar. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 4.- APROVACIÓ PROVISIONAL DE LA MODIFICACIÓ DEL PLA 
         GENERAL DE LA PEDRERA. 
 
La Pedrera de Vallsallent es troba situada en 1.500 metres de la 
carretera de Terrassa a Castellar, BC-143, en el punt qui-   
lomètric 24'750. 
S'accedeix a ella per un camí urbanitzat que parteix de la 
carretera i que serveix d'accés a les instal.lacions del "forn 
de la calç", unes instal.lacions de producció de calç amb un 
origen antic i que serviren de punt de partida, o naixença, del 
conjunt de les instal.lacions actuals en aquell lloc. 
La present modificació fa referència a l'àrea ocupada per les 
instal.lacions de PYDSA, i a les del "forn de la calç", tot i 
que es desenvolupen més en detall les determinacions urbanís-   
tiques que fan referència a la més gran de les dues instal.-    
lacions, vist el seu impacte territorial. 



A part del "forn de la calç", l'empresa veïna i més antiga (es 
pot situar el seu origen en la dècada de 1880 ), l'actual ex-   
plotació de pedrera de Vallsallent (PYDSA) va iniciar les se-   
ves activitats al voltant de 1960, com a diversificació de 
l'explotació de sauló del "forn de la calç", cap a l'extracció 
de calcàries. La primera llicència municipal fou concedida a 
Bayer Sallent, SA, el 22 de juny de 1965. 
La superfície total de la pedrera és de 135 ha. 
En relació a l'autorització ministerial, PYDSA gaudeix d'auto-  
rització minera des del 18 de gener de 1968. 
L'activitat va ser legalitzada, en la part de la seva maquinà-
ria, a través d'una llicència municipal d'activitats indus-     
trials l'any 1972 (decret de l'alcaldia de 12 de febrer) i a 
partir d'una sol.licitud que va iniciar el seu tràmit l'any 1970 
(expedient 68/1970). El permís feia referència a l'auto-   
rització d'una indústria de "machaqueo, trituración i clasi-    
ficación de piedra". Les mesures correctores que s'imposaven 
feien referència a la limitació de molèsties (soroll i vi-      
bracions). 
L'autorització ministerial fou completada amb les condicions 
derivades de l'aprovació del Programa de Restauració per part de 
la Direcció General de Política Territorial del Servei de Medi 
Ambient, de data 10 de desembre de 1986, que comportà finançar i 
garantir la restauració (per un total de 74'7 milions de 
pessetes). 
ATÈS que l'Ajuntament en Ple aprovà el 27 de juliol de 1993 un 
conveni amb PYDSA per a la legalització de la Pedrera. 
ATÈS que per acord de Ple de data 1 de març de 1994, s'aprovà 
l'avanç de planejament. 
ATÈS que l'informació pública fou feta mitjançant anunci en el 
Butlletí Oficial de la Província núm. 67, de data 19 de març de 
1994, sense que es rebés cap al.legació o reclamació. 
ATÈS que en data 31 de maig de 1994, l'Ajuntament en Ple, aprovà 
inicialment la proposta de modificació del Pla General el qual 
fou exposat al públic durant el període d'un mes a partir de 
l'anunci en el Butlletí Oficial de la Província núm. 142, de 15 
de juny. 
ATÈS que no s'ha rebut cap al.legació o reclamació. 
ATÈS que han estat consultats la Direcció General del Patri- 
moni Natural i el Servei de Carreteres. 
ATÈS el que disposa l'article 56 del Decret Legislatiu 1/90, de 
12 de juliol, pel qual s'aprova la refosa dels textos vi-    
gents a Catalunya en matèria urbanística, a proposta del Pre-   
sident de la Comissió d'Urbanisme i Obres Públiques, a l'Ajun- 
tament Ple es proposa l'adopció dels següents. 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar provisionalment la modificació del Pla Gene-   
ral de la comarca urbanística de Sabadell, en el sector deno-   
minat la "pedrera de Vallsallent" en el nostre terme munici-    
pal.  
SEGON.- Trametre l'expedient a la Comissió d'Urbanisme de Bar-  
celona, per a la seva aprovació definitiva, si s'escau. 
Defensa la proposta Sr. Alcade tot dient que aquest tema ja ha 
passat per dues fases anteriorment; l'avanç de planejament i 
l'aprovació inicial, el que ara farem és l'aprovació provisio- 
nal i ho trametrem a la Comissió d'Urbanisme de Barcelona per a 
la seva aprovació definitiva. Cal fer referència a que als 
voltants de l'any 60 es va iniciar la pedrera de Vallsallent, i 



hi ha una llicència municipal a Valler-Sallent de l'any 1965, 
l'inici del tema va ser amb l'esperit de tancar la pe-    drera 
tot fent un pla de restauració que ja està presentat a mines, 
per poder tenir la muntanya restaurada i una novetat a dir és 
que la cessió dels terrenys que actualment ocupen a titularitat 
 pública. S'hauran d'incloure alguns aspectes en la llicència  
d'activitats que perjudiquen al veïnat de Caste-llar, tals com 
el pas de camions pel poble, rutes alternatives  pesos, etc... 
Tot això ha tingut una tramitació llarga, però era necessària 
per poder donar-li una cobertura legal, perquè, en aquests deu 
anys que queden d'explotació, totes les coses estiguin el més 
clares possibles i per poder tenir un control major, i més 
estricte del que és l'activitat de la pedrera. 
El Sr. Miquel-Angel Sòria pel PP, es manifesta a favor de la 
proposta i de com es presenta el tema. 
El Sr. Jordi Permanyer per ERC, es manifesta en igual sentit tot 
remarcant la necessitat de fer el control de rehabilitació de la 
Pedrera, ja que és molt difícil de seguir escrupulosa- ment 
aquest Pla per part de l'Ajuntament. El Sr. Jordi Perma- nyer 
insta a l'Ajuntament a vetllar pel seu seguiment i pro- posa 
realitzar periòdicament visites de comprovació. 
La Sra. Pili Llaquet pel grup socialista, també es manifesten a 
favor de l'acord. 
VOTACIÓ: S'APROVA PER UNANIMITAT. 
 
 5.- MODIFICACIÓ DE CRÈDITS DEL PRESSUPOST 
 
ATÈS que s'ha procedit a fer un estudi dels crèdits pressupos-  
tàris, tant d'ingressos com de despeses per tal de preveure les 
possibles desviacions a finals de l'exercici. 
ATÈS, que de l'estudi realitzat es desprén que els ingressos 
s'estan complint amb normalitat en la seva majoria, i es pre-   
veu un excès de drets liquidats sobre crèdits incials, entre 
d'altres, en les partides: FNCM, IBI, IMPOST D'OBRES i subven-  
cions PYDSA. 
ATÈS, que cal incorporar la subvenció concedida per l'INEM, 
destinada al capítol primer, i regularitzar el finançament de 
les obres de l'escola Emili Carles Tolrà. 
ATÈS, que a l'estat de despeses es considera necessari fer al-  
gunes modificacions, i d'acord amb les bases d'execució del 
Pressupost està permesa la vinculació dels crèdits, aquest ex-  
pedient preten bé "anivellar" els crèdits de cada vinculació per 
tal d'ajustar-los a les previsions fins a finals de l'exercici, 
es pretenen fer, entre d'altres, les següents mo-   dificacions: 
  a) Regularitzar la configuració de despeses financeres. 
  b) Ampliar el capítol I per atendre majors despeses en matèria 

de personal. 
  c) Minorar alguns crèdits, al no estar prevista la seva 

utilització durant el present exercici, i, a la vegada, 
augmentar-ne d'altres que es consideren insuficients per 
atendre les despeses previstes fins a finals d'any. 

Vist l'informe favorable de l'Interventor. 
Vist el que disposen la Llei 39/88 i el Reial Decret 500/1990 de 
28 d'abril. 
A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents 
 
 
ACORDS: 



PRIMER.- Aprovar l'expedient núm. 6 de suplements i crèdits 
extraordinaris al Pressupost de l'Exercici de 1994, d'acord amb 
el següent detall: 
D E S P E S E S 
PARTIDA CONCEPTE AUGMENTS BAIXES 
8.011.31002 INTERESSOS B.C.L. 5.150.000 
8.011.91103 AMORTITZACIO B.C.L.  9.600.000 
1.121.13000 PERS. LABORAL ADM. GRAL.  2.800.000 
1.121.22609 DESP. FUNC. GOVERNACIÓ 3.900.000 
1.222.12100 COMPLEMENTÀRIES POLICIA  550.000 
1.314.16000 SEGURETAT SOCIAL 4.300.000 
9.313.22109 MATERIAL SERVEIS SOCIALS  900.000 
9.313.47000 SUBVENCIONS ENTITATS  677.000 
9.313.48000 AJUDES   3.623.000 
3.422.13000 PERS. LABORAL ENSENYAMENT 3.700.000 
6.452.13000 PERSONAL LABORAL ESPORTS 3.700.000 
6.452.22000 MATERIAL ESPORTS  1.300.000 
6.452.22109 MATERIAL TÈCNIC ESPORTS  1.000.000 
7.455.22100 ELECTRICITAT JOVENTUT  250.000 
7.455.22607 FESTES POPULARS  500.000 
3.422.47000 SUBVENCIONS ENSENYAMENT 1.000.000 
2.511.13000 PERS. LABORAL URBANISME 10.700.000 
5.533.48100 ESTUDIS I PUBLICACIONS  200.000 
8.611.12100 COMPLEMENTARIES HISENDA 50.000 
1.121.62500 MOBILIARI 2.100.000 
1.121.63201 EDIFICIS MUNICIPALS 2.800.000 
1.121.62600 INFORMATITZACIO 500.000 
1.453.60109 PROJECTES ARTÍSTICS 3.500.000 
2.511.60101 CAN BERNABÉ  3.500.000 
2.511.60120 VIA PÚBLICA 4.500.000 
3.422.62203 ESCOLA E.C.TOLRA  6.000.000 
6.452.62201 INSTAL. ESPORTIVES 1.500.000 
9.313.62202 MILLORES CASAL AVIS 1.200.000 
  ------------- ------------ 
  49.150.000  30.350.000  
I N G R E S S O S 
PARTIDA CONCEPTE     AUGMENTS     BAIXES 
11201 I.B.I. 3.000.000 
28201 IMPOST SOBRE OBRES 2.600.000 
42000 F.N.C.M. 15.000.000 
42500 SUBVENCIONS INEM 1.200.000 
48001 PYDSA 3.000.000 
75502 SUBVENCIONS GENERALITAT  6.000.000 
  ------------
 --------------- 
  24.800.000  6.000.000  
R E S U M 
 
Augments despeses .................... 49.150.000 
Baixes despeses ...................... 30.350.000 
   = 18.800.000 
Augments ingressos ................... 24.800.000 
Baixes ingressos ..................... 6.000.000 
   =18.800.000 
  ------------ ------------
  
  N I V E L L A T 
 



 
SEGON.- El present expedient haurà d'èsser exposat al públic en 
la forma i terminis que estableixen els articles 152.2 i 150 de 
la Llei 39/88, de 28 de desembre i el Reial Decret 500/90, de 28 
d'abril. 
El Sr. Alcalde defensa la proposta en el sentit de que quan es 
fa el pressupost a finals de l'any anterior es fa un reparti- 
ment de les despeses que a mesura que l'any va acabant corres-  
pon planificar. Aquest any s'han fet 6 modificacions pressu-    
postàries, és norma general de tots els Ajuntaments fer-ne; ja 
que algunes partides tenen mancances. 
El que sí que està clar és qui hi ha una sèrie de partides que 
es poden donar de baixa perquè no se'n fara ús i una sèrie de 
partides que presumiblement s'incrementaran i per tant s'han de 
dotar amb diners d'altres partides. Tambè hi ha una sèrie de 
punts més tècnics que corresponen a algunes previsions que 
s'havien fet i que no han arribat a produir-se, i per tan s'han 
d'anul.lar. Entrant en detalls, els interessos del Banc de 
Crèdit Local s'incrementen en 5.000.000, baixa la cotitza- ció 
del Banc de Crèdit en 9 milions de pessetes; en personal laboral 
d'Administració general hi ha una baixa de 2.800.000 pessetes; 
en despeses de funcionament de Governació hi ha una puja de 
3.900.000'- pessetes; en complements de policia 650.000 d'alta, 
partida de seguretat social una alta de 4.300.000'- pessetes; 
material de Serveis Socials 900.000'- pessetes de baixa, 
subvencions a entitats 677.000'- de baixa, ajudes a 6.600.000'- 
de baixa, personal laboral d'ensenya- ment 3.700.000'- pessetes 
d'alta; personal laboral d'esports 3.700.000'- d'alta, material 
esportiu i materia tècnic d'es-    ports 1.000.000'- pessetes de 
baixa; subvencions ensenyament 1.000.000'- pessetes d'alta; 
personal laboral d'urbanisme       10.700.000'- pessetes d'alta 
que corresponen essencialment a contracta de temporada de les 
brigades municipals, per les obres que es porten a terme; 
projectes artistics 3.500.000'- pessetes d'alta; escola Emili-
Carles Tolrà 6 milions de baixa; instal.lacions esportives 
1.500.000'- pessetes d'alta; tot això puja 49.000.000'- de 
pessetes d'alta i 30.000.000'- de pessetes de baixa. 
En ingressos hi ha uns majors ingressos ja que podem pressu- 
postar, perquè ja s'han donat, en IBI 3.000.000'- pessetes, en 
impost d'obres 2.600.000'- de pessetes en el Pla de Cooperació  
Municipal 15.000.000'- de pessetes, subvencions de l'INEM 
1.200.000'- de pessetes, PYDSA 3.000.000'- de pessetes, alta i 
subministrament 6.000.000 de baixa per l'escola Emili-Carles 
Tolrà, que aquesta escola és un dels exemples, el pressupost era 
més elevat del que en realitat es va adjudicar, d'un pres-  
supost de 24.000.000'- de pessetes es va quedar en 18.000.000   
de pessetes. 
Hi ha temes més d'última hora com el camí de Can Carner, per les 
pluges recents, és una despesa de via pública vinguda a l'ultima 
hora. Probablement serà la última modificació d'a-     quest 
any, ja que està previt pel mes que ve l'aprovació del 
pressupost per a l'any 1995. 
S'obra un torn d'intervención amb el Sr. Miquel-Angel Sória 
Garcia, pel PP tot dient que el seu grup s'abstindrà. 
Continua per ERC el Sr. Jordi Permanyer tot dient que el vot del 
seu grup serà en contra tal i com van manifestar en Comissió 
Informativa, ja que hi ha una sèrie de partides que no 
corresponen a questions tècniques que potser eren dificils de 



preveure, però en la majoria de partides corresponen a una op-  
ció política, i d'aquestes la majoria no totes, no hi estem 
d'acord, per diverses causes, que no és oportú ara tractar. 
Pel grup socialista intervè el Sr. Patricio Mercato dient:      
"En aquesta modificació de crèdit, podem dir que ens trobem  
davant d'un ajust tècnic, perquè es produeix aquest ajust? doncs 
perquè es vol harmonitzar allò que està desajustat ja que hi ha 
hagut més ingressos; més aportació del fons nacional, una 
donació petita del pressupostat en IBI, impost d'obres. 
Certament s'ha produït aquests majors ingressos i és normal que 
s'apliquin, però els retocs no es fan per la causa de majors 
ingressos sinó per les majors despeses produïdes. Heu tret una 
sèrie de despeses que obliguen a fer aquesta intervenció i a 
equilibrar les diferents partides abans de final d'any, abans 
que els desviaments en aquestes partides siguin massa 
importants. La modificació de crèdits, com les altes que s'han 
produït, són per legalitzar aquesta situació. De l'informe 
d'intervenció ja es diu que l'augment correspon a serveis de 
competència municipal, no és que s'hagués pressupostat 
incorrectament sinò que s'ha gastat més. 
Entrant en detall d'on es treuen els diners que fan falta,  
doncs per exemple de la conselleria de Serveis Socials, el 
Regidor s'espavila per trobar fons d'ingressos, però per l'al- 
tra banda aquests tres milions i escaig de la partida servei-   
xen per aportar a altres conselleries. 
Les despeses de Serveis Socials no es poden mesurar amb un "peu 
de rei" o és que no hi ha, com diu el Sr. Mora, pobres a 
Castellar?. En esports passa el mateix, s'han estalviat dos 
milions i escaig, doncs cap a altres partides. En el capítol 1, 
quan el Sr. Alcalde que el 41% de despesa de personal hauria que 
millorar-la, però desprès de veure concessions de personal de 
neteja o d'escombraries, i aquests 10.700.000'- de pessetes de 
personal d'urbanisme, sembla que es contracte aquell que es vol 
"amiguets" i ens desprenen d'aquells que no es volen, aixó no 
sembla massa d'acord amb la voluntat de restringir aquesta 
despesa. 
Ja no parlem del mobiliari del Palau Tolrà, que queda camuflat 
en diverses partides. 
Per totes aquestes coses no ens toca més remei que votar en 
contra. 
Intervé el Sr. Alcalde per dir que: "quan vem entrar en l'E- 
quip de Govern, fa uns 3 anys, unes de les fites que ens vem 
marcar va ser rebaixar el cost del capítol I, de personal, 
respecte al total del Pressupost Ordinari, que en aquells mo- 
ments estava en un 41-42% respecte al recursos ordinaris, vist 
que s'han concessionat serveis com els d'escombraries, neteja 
viària i d'escoles, etc... que en cap cas s'arribaria a aquest 
40%, ni hi arribarem, ni tampoc arribarem, com es podrà veure en 
el pressupost que us presentarem en breu, per l'any vinent. 
En el capítol d'urbanisme, hi ha hagut 1 convocatòria per de-   
lineant, per 4 peons, aquests per aquesta feta 2 per l'INEM, i 
dos pels Serveis Socials, i això és l'únic personal que s'ha 
contractat de manera oberta i fiscalitzat per òrgans externs, 
lluny de qualsevol "amiguisme". 
 
 
Un altre tema és que es diu qui hi ha més despesa que no està   
pressupostada aixó no és així, hi ha una sèrie de qüestions 



tècniques que s'han de tenir en compte: de les Bases d'Execu- 
ció dels Pressupost, estan previstes partides  vinculades, i 
dins d'aquesta vinculació es poden fer variacions sense exce-   
dir-se, i no s'ha fet cap excès d'aquestes partides i en pre- 
visió de que es puguin excedir, es fa aquesta modificació de 
crèdit. 
Aquest tema de les modificacions pressupostàries és molt repe-  
titiu, però seguirem fent modificacions, ja que ajuden a la bona 
política del l'Ajuntament com la majoria d'Ajuntaments, prquè és 
una manera de corregir desviacions. Òbviament és una   opció 
política el decidir cap a on han d'anar les despeses. Es el torn 
del Sr. Patricio Mercado pel grup socialista tot dient: "que 
respecte al capítol I, i la despesa de personal, es diu que no 
arriba al 40%, però no és que hagi disminuït la despesa de 
personal, sinò que ha augmentat molt el pressupost i quest 
s'incrementa perquè han augmentat molt els impostos. Nosaltres 
no estem en contra de la despesa de personal, al contrari, el 
que veiem desfavorablement són aquestes contractacions 
aleatòries de personal que no sabem si fan falta o no. Que la 
contractació és legal? veiem que ho ha un procediment, que 
certament ho fan altres Ajuntaments, de contractar persones i 
després el temps de contracte o l'experiència els servei per 
entrar a l'Ajuntament. 
Pressupostàriament es va a "salt de mata", així no es pot pen- 
sar en consensuar un pressuspot d'inversions ja que d'un mes a 
l'altre canvien de criteri. 
Intervè el Sr. Alcalde per replicar l'intervenció anterior dient 
que això és una impressió del grup socialista que no compartim. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÚENT RE- 
SULTAT: 
   VOTS A FAVOR   : NOU  (9) DELS REGIDORS DE CIu. 
   VOTS EN CONTRA : SIS  (6) DELS REGIDORS DEL PSC I ERC. 
   ABSTENCIONS    : UNA  (1) DEL REGIDOR DEL PP. 
El Sr. Patricio Mercado s'adreça a la Presidència per demanar 
permís per absentar-se, cosa que feu i deixà la sessió. 
 
 6.- MODIFICACIÓ ORDENANCES FISCALS  
 
En aquest punt s'incorpora a la sessió el regidor Sr. Tomeu 
Calafell d'IC. 
 
ATÈS que la Llei Reguladora de les Hisendes Locals de 28 de 
desembre de 1988, regula la tramitació per la imposició i 
modificació de les ordenances fiscals municipals, i en els seus 
artícles 15 i següents fixa la normativa que bàsicament és: 
 a) L'aprovació de les Ordenances s'ha de fer al mateix 
tamps que la imposició de noves exaccions. 
 b) Els acords provisionals adoptats pels Plens 
Corporatius, amb el quòrum de majoria absoluta perquè respecte a 
impostos i taxes, hauran d'ésser exposats al públic per un 
termini de 30 dies hàbils, en el Butlletí Oficial de la Pro-    
víncia i en un diari de la localitat o província. 
 c) Acabat l'esmentat període d'exposició pública, les 
Corporacions resoldran els recursos presentats, adoptant-se els 
acords definitius. No seran necessaris aquests en el cas de no 
haver-hi reclamacions.  
 d) Els esmentats acords definitius hauran d'ésser 
publicats íntegrament en el Butlletí Oficial de la Província, no 



essent aplicables fins que no conclogui la seva publicació. 
ATÈS que l'objecte de la Modificació és que els Pressupostos 
municipals, per imperatiu legal, han d'ésser anivellats, 
recollint la totalitat de les despeses obligatòries 
corresponents a l'exercici. 
Resulta evident, que els dos expedients, pressupost i modifi-   
cació de les ordenances, estan lligats essent el primer la 
justificació del segon. 
Per part de la Intervenció s'ha fet un estudi de les despeses 
aproximades per a l'exercici de 1994, considerant que les  
despeses de personal, financeres i gran part de les de mante-   
niment de serveis són de molt poca elasticitat. Del mateix 
estudi es desprèn que per mantenir els serveis actualment 
existents, així com els de nova creació, és necessari incre-    
mentar els ingressos pel proper exercici, mitjançant la modi-   
ficació de les ordenances fiscals d'aquelles exaccions que pel 
seu volum econòmic permetin l'objectiu anivellatori esmentat. 
En base a l'expedient anterior, el President de la Comissió 
d'Hisenda proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels se-
güents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar provisionalment la Modificació de les Orde-    
nances Fiscals que a continuació s'indiquen, amb el percentat-  
ge i arrodoniment que s'expressa per a cada una d'elles: 
Ordenança Fiscal núm. 1 - Impost de circulació de vehicles de 
tracció mecànica. 
 
Quadre de Tarifes 
Potència i Classe de vehicles   Quota   1995 
TURISMES 
De menys de 8 cavalls fiscals ............  2.900 
De 8 fins a 12 cavalls fiscals ...........  7.600 
De més de 12 fins a 16 cavalls fiscals ... 15.800 
De més de 16 cavalls fiscals ............. 22.000 
 
B) AUTOBUSOS 
De menys de 21 places ................... 22.000 
De 21 a 50 places ....................... 26.100 
De més de 50 places ..................... 32.500 
 
C) CAMIONS 
De menys de 1000 kg. de càrrega útil ....   9.300 
De 1000 a 2999 kg. de càrrega útil ......  18.300 
De 2999 a 9999 kg. de càrrega útil ......  26.100 
De més de 9999 kg. de càrrega útil ......  32.500 
 
D) TRACTORS 
De menys de 16 cavalls fiscals ..........   3.800 
De 16 a 25 cavalls fiscals ..............   6.200 
De més de 25 cavalls fiscals ............  18.300  
 
 
E) REMOLCS I SEMIREMOLCS ARROSSEGATS PER 
 VEHICLES TRACCIó MECàNICA 
Potència i Classe de vehicles   Quota   1995 
 
De menys de 1000 kg. de càrrega útil ....   3.800 
De 1000 a 2999 kg. de càrrega útil ......   6.200 



De més de 2999 kg. de càrrega útil ......  18.300 
 
F) D'ALTRES VEHICLES 
Ciclomotors .............................   2.000 
Motocicletes fins a 125 cc ..............   2.000 
Motocicletes de més de 125cc. fins a 250cc   2.800 
Motocicletes de més de 250cc. fins a 500cc   4.000 
Motocicletes de més de 500cc. fins a 1000cc   7.500 
Motocicletes de més de 1000 cc ..........  13.200 
 
G)       LA PLACA DE MOTOCICLETES .........     1.500 
 
Ordenança Fiscal núm. 2 - Impost sobre béns immobles. 
 
Tipus de Gravamen     Quota  1995 
Urbana ................................    No varia 
Rústica ...............................    No varia 
S'augmenta el valor cadastral de l'urbana en un 3,5% 
Import Padró Urbana ...................     286.000.000 
En el cas que les bases cadastrals pugin un 3,5% no s'apujarà el 
tipus de gravamen, en cas contrari s'apujarà fins arribar a 
aquest percentatge d'augment. 
 
Ordenança Fiscal núm. 3 - Impost sobre construccions, insta-    
l.lacions i obres. 
Les taxes regides per aquesta Ordenança Fiscal no experimenten 
cap increment durant l'exercici de 1995, només s'introdueix un 
nou apartat que digui: en les pròrrogues de llicència d'obra, la 
tarifa a aplicar serà de l'1'5% sobre el pressupost d'aca-   
bament. 
 
Ordenança Fiscal núm. 4 - Impost sobre l'increment del valor 
dels terrenys de naturalesa urbana. 
Les taxes regides per aquesta Ordenança Fiscal no experimenten 
cap increment durant l'exercici de 1995. 
 
Ordenança Fiscal núm. 5 - Impost sobre activitats econòmiques. 
                                Quota   1995 
Coeficient municipal ...........        No varia 
Categories dels carrers: 
 Index de situació. 
 a.- Carrers de les urbanitzacions 
     Can Font, Ca n'Avellaneda, Aire- 
     sol D i el Racó ...............  1,70% 
 b.- Carrers amb qualificació de sòl 
     industrial ..................... 1,60% 
 c.- Carrers de la població, Sant Fe- 
     liu del Racó i indústries disse- 
     minades ........................ 1,50% 
 d.- Carrers dels Airesol A, B i C, 
     El Balcó i Els Fruiters .......     No varia 
 
Ordenança Fiscal núm. 6 - Taxa per expedició de documents 
administratius. 
                                Quota   1995 
Epígraf 1r.- Concessions  
- Llicència de venda Mercat ambulant ......   1.100 
- Llicència no subjecta a altres taxes ....   5.400 



- Transmissió de llicència auto-taxi ...... 161.500 
- Taxa per confrontació de documents ...... No Varia 
 
Epígraf 2n.- Fotocòpies. 
- Per cada document que s'expedeixi en foto-    
  còpia, per cada foli ....................      17 
- Per cada còpia de plànols topogràfics de 
  80 x 60 cm. .............................    1.500 
 
Epígraf 3er.- Concursos i oposicions 
- Per cada proposició per prendre part en 
  concursos i oposicions ..................      550 
 
Ordenaça Fiscal núm. 7 - Taxa per obertura d'establiments. 
Les taxes regides per aquesta Ordenança Fiscal no experimenten 
cap increment durant l'exercici de 1995. 
 
Ordenança Fiscal núm. 8 - Taxa del Cementiri Municipal. 
                                Quota   1995 
Epígraf 1r.- Concessió de nínxols de 2a. 
- Pis 4t. amb ossera i làpida incorporada     150.000 
- Pis 3r. amb ossera i làpida incorporada     170.000 
- Pis 2n. amb ossera i làpida incorporada     185.000 
- Pis 1r. amb ossera i làpida incorporada     185.000 
 
Epígraf 2n.- Altres serveis. Drets d'enter- 
             rament en fosses o nínxols: 
- Sense làpida ...........................       850 
- Amb làpida senzilla ....................     1.100 
- Amb làpida doble .......................     1.250 
- Amb làpida triple ......................     1.450 
 
                                Quota   1995 
Trasllat de despulles a nínxols: 
- Dins el Cementiri ......................       850 
- Fora del Cementiri .....................     1.100 
- Dipòsit de cadàvers ....................       750 
- Destapar o tapar nínxols, cada vegada ..     2.100 
- Col.locació de làpides, cadascuna ......       850 
- Enterraments de fetus, per cada un .....       450 
- Conservació de Cementiri, per nínxol/any     1.100 
 
Ordenança Fiscal núm. 9 - Taxa per recollida d'escombraries. 
 
               Quota  1995 
a.- Per cada habitatge o caràcter familar, 
    oficina o despatx dels nuclis de po- 
    blació de Castellar del Vallès i Sant  
    Feliu del Racó ......................        6.500 
b.- Per cada habitatge de les urbanit- 
    zacions .............................        8.200 
 
c.- Recollida domiciliària de deixalles  
     a establiments de la població o urba- 
     nitzacions: 
      - Comerços a la menuda .............      13.000 
      - Bars sense menjador, tallers me- 
        cànics, indústries i similars fins 



        a 20 treballadors ................      18.600 
      - Restaurants i discoteques ........      24.600 
      - Supermercats, manufactures, indús- 
 tries i similars .................     33.400 
      - Bancs i Caixes d'Estalvi .........      22.300 
d.- Recollida de residus domèstics d'em- 
    preses de casos específics, a petició  
    de l'interessat i segons despesa del 
    servei que seria aprovada per la Co- 
    missió de Govern. 
    Servei voluntari de recollida de runa  
    d'obra, per m3 ....................          3.900 
 
Ordenança Fiscal núm. 10 - Taxa sobre serveis urbanístics. 
Les taxes regides per aquesta Ordenança Fiscal no experimenten 
cap increment durant l'exercici de 1995. 
 
Ordenança Fiscal núm. 11 - Preu públic recollida de vehicles 
abandonats o estacionats defectuosament. 
 
Concepte                        Servei Custòdia Diposit 
        Grua  (per dia o frac.) 
        1995  1995 
Bicicletes, ciclomotors, motocicle 
tes, carros, carretons i altres si 
milars. ..........................    5.000    250 
Turismes, camionetes i anàlegs amb 
tonatge brut fins a 3.500 kg. ....    8.000    350 
Autocars, camions i camions tractors 
amb tonatge brut fins 7.500 kg. ...  20.000    550 
Autocars, camions i camions trac- 
tors amb més de 7.500 kg de tonat 
ge brut. .........................   25.000      1.150 
Contenidors ......................   25.000    650  
 
Ordenança Fiscal núm. 12 - Preu Públic per accés de vehicles a 
través de les voreres. 
 
Tarifa primera 
Accés de vehicles a edificis o cotxeres particulars o apar- 
caments individuals de propietat dins d'un aparcament general i 
els que estan situats en zones o carrers particulars que formin 
part de comunitats de propietaris, que prohibeixen l'aparcament 
de vehicles que no siguin propietat d'algun membre de la 
comunitat. 
 
Epígraf                           Quota anual pessetes 1995 
1.- Per cada accés a local o edifici de  
    capacitat màxima de dues places ......    4.600 
 
 
Epígraf                           Quota anual pessetes 1995 
2.- Per garatges de capacitat superior a  
    dues places: 
  - Base ...............................    4 .600 
  - Per cada plaça individual d'aparcament a 
    partir de la tercera plaça .........       1.800 
La quota d'aquest apartat serà el resultant d'addicionar a la 



base, el producte de multiplicar la tarifa d'aparcament indi-   
vidual pel nombre de places que excedeixen de 2. 
 
Tarifa segona 
Accés a garatges o locals per a la seva vigilància, poden 
realitzar les seves reparacions, la prestació de serveis de 
greixatge, rentat, banyat de petroli, etc., o proveïr carburant. 
 
Epígraf                          Quota anual pessetes 1995 
1.- Per cada accés a garatge o local amb  
    capacitat fins a deu places .........     20.800 
2.- Per cada accés a garatge o local amb  
    capacitat d'onze a quinze places ....      31.900 
3.- Per cada accés a garatge o local amb  
    capacitat de setze a vint places ....    47.000 
4.- Per cada accés a garatge o local amb  
    capacitat de vint-i-una a cinquanta  
    places ..............................    69.000 
5.- Per cada accés a garatge o local amb  
    capacitat de més de cinquanta places    103.500 
 
Tarifa tercera 
Accés a locals, garatges o aparcaments comercials per a la  
vigilància de vehicles, mitjançant preu per temps d'estacio-    
nament (aparcament per hores) 
 
Epígraf                           Quota anual pessetes 1995 
1.- Per cada accés a garatge o local amb 
    cabuda fins a cinquanta places ....       138.000 
2.- Per cada accés a garatge o local amb 
    cabuda de cinquanta-una a cent places   345.000 
3.- Per cada accés a garatge o local amb 
    cabuda de més de cent places ........  690.000 
4.- Placa de gual .......................           1.500 
 
Ordenança Fiscal núm. 17 - Preu Públic sobre mercat municipal i 
ambulant. 
Tarifes:          1995 
1.- Lloguer mensual de parades fixes, 
    per cada 5 m2. o fracció, cada mes ....       3.100 
2.- Lloguer de parades eventuals, per cada 
    dia i per metre linial o fracció ......         250 
 
Ordenança Fiscal núm. 18 - Ocupació temporal de la via pública. 
                                       Import    1995 
a.- Taules i cadires amb finalitat lucrativa 
    per temporada, el m2. ..................   750 
                                       Import    1995 
b.- Barraques de fira, atraccions, etc. per 
    m2. i dia ..............................   200 
c.- Per cada grua, contenidor, tanca o 3 m2. 
    de material de construcció: 
    - de  1 a   7 dies ....................       2.200 
    - de  8 a  30 dies ....................       5.400 
    - de 31 a  90 dies ....................      12.900 
    - de 91 a 180 dies ....................      21.500 
    - més de  180 dies ....................      37.700 
SEGON.- Exposar al públic aquest acord mitjançant Edictes al 



Tauler d'Anuncis de l'Ajuntament, en un diari de difució 
provincial i en el Butlletí Oficial de la Província, durant un 
termini de TRENTA DIES, des de la publicació del corresponent 
anunci en aquest darrer, per tal que els interessats puguin 
examinar l'expedient i presentar les reclamancions i suggeri-   
ments oportuns. Si no se'n presentés cap, els esmentats acords 
restaran definitivament aprovats, sense que fos necessari cap 
acord posterior.  
 
 6.-  PREU PÚBLIC ABASTAMENT D'AIGUA. 
 
6.2.- Vist l'estudi realitzat per l'empresa SAUR, S.A. pel que 
respecte a les tarifes de subministrament d'aigua potable. 
ATÈS el que diu l'informe del Tècnic Municipal de conformitat 
amb l'article 49,70.2 i 107 de la Llei de Bases de Règim Lo-    
cal, "Ley" 7/85, de 2 d'abril, i atès la conveniència de mo-    
dificar els preus públics que regulen les diverses prestacions 
del subministrament d'aigua potable. 
L'Ajuntament Ple, 
ACORDA:  
PRIMER.- Aprovar la modificació dels preus públics de l'Orde-
nança Local núm. 15 en els següents temes: 
 a) TARIFES DE VENDA D'AIGUA EN BAIXA 
    1.- Quota fixa de servei 
                    pta/mes 
   Diàmetre de comptador fins a 13 mm.    181'- 
     Diàmetre de comptador fins a 15 mm.    278'- 
      Diàmetre de comptador fins a 20 mm.    467'- 
   Diàmetre de comptador fins a 25 mm.    617'- 
         Diàmetre de comptador fins a 30 mm.    933'- 
                Diàmetre de comptador fins a 40 o més 1866'- 
 
 2.- Tarifes de subministrament 
             ús domèstic: 
                                                      pta/mes 
    Fins a 10 m3 abonat/mes               12'50'- 
    De 10 a 20 m3 abonat/mes   37'60'- 
    Excés de 20 m3 abonat/mes      142'40'- 
    Pels comptadors generals, els límits dels     
 blocs quedaran multiplicats pel nombre d'unitats de consum 
subministrades. 
 
    ús industrial:                        74'20'- 
 b) TARIFES VENDA D'AIGUA EN ALTA 
         Mina pública d'aigües de Terrassa     54'24'-pta/m3
  
 Urbanització El Balcó          101'70'-pta/m3 
 
 Urbanització Airesol, El Racó 
         (zona alta) i PYDSA                   77'90 pta/m3 
 Urbanització El Recó 
 (zona baixa),St.Feliu (emergència)      60'40 pta/m3 
 
 c) CONSERVACIÓ DE COMPTADORS I ESCOMESES 
    S'aplica en funció del diàmetre del comptador. 
    Diàmetre del comptador 
    Fins a 13 mm.   46'-- pta/ab/mes 
    De 15 mm.   70'-- pta/ab/mes 



    De 20 i 25 mm.     115'-- pta/ab/mes 
    A partir de 30 mm.    283'-- pta/ab/mes 
SEGON.- Els apartats a), b) i c) del punt anterior queden con-
dicionats a l'aprovació de les tarifes per la Comissió de Preus 
de Catalunya que en el cas de ser inferiors, s'aplicaran els 
resultants aprovats per la Comissió. 
TERCER.- Disposar la publicació d'aquest acord al Butlletí 
Oficial de la Província mitjançant Edicte al Tauler d'Anuncis de 
la Corporació. 
El Sr. Alcalde proposa la votació conjunta de les dues propos- 
tes que és acceptada pels assistents, tot dient que no hi figura 
la retribució de l'empresa d'aigUes en aquestes propos-tes. 
 
A continuació comença l'exposició de les propostes tot dient:   
"que l'any passat es va pactar el 4% d'increment, és un aug-    
ment moderat donada la situació econòmica que estem passant, 
aquest any l'augment serà del 3'5%, lligat als paramètres 
d'increment dels sous dels funcionaris que condicionen el 
pressupost. Hi ha l'idea de no estrènyer al contribuent i per 
l'altre costat ajustar algunes taxes al cost real de serveu. 
Fent una mica de repàs diré que les escombraries passaran de 
5.700 pta a 6.500'- PTA, i de 7.000'- pta a 9.000'- PTA per a 
les urbanitzacions. Pel que respecte a l'urbana, l'índex de     
població que es podria posar fins a 1'6% i ja en el seu moment 
es va acordar amb els comerciants i amb la Cambra de Comerç que 
es posaria en un 1`4% i que segueix igual, no es toca, i el 
segon paràmetre que és el de zonificació que depèn d'on es-  
tigui situada la vivenda es paga més o menys i aquest ha pujat 
un 3'5%. També s'apuja en un 3'5%, la taxa per expedició de 
documents administratius, la taxa de cementiri, el preu públic 
per guals, l'impost sobre Mercat municipal i venda ambulant i 
l'ocupació temporal de la via pública. A més del 3'5% només 
s'apujen les escombraries i menys del 3'5% l'IBI, les notícies 
que tenim dels avanços dels presssupostos de l'Estat, les ba-   
ses cadastrals els govern les situa en un 3'5%, per tant si fos 
així l'Ajuntament no les podria tocar i es quedarien amb la puja 
que fa l'Estat, si l'Estat no apuja aquest 3'5%, l'A-   
juntament apujaria el màxim fins a un 3'5%., L'idea és no 
apujar-ho més. Els preus que no  s'incrementen són: Impost so-  
bre obres, l'impost sobre l'increment del valor dels terrenys   
Plus-Vàlues, taxa d'obertura d'establiments, taxa sobre ser-    
veis urbanístics, que conserven els mateixos parámetres de l'any 
passat, la pressió fiscal està per sota de l'any passat. Varem 
començar l'any 1993 un 16'1% d'endeutament i a hores d'ara 
l'endeutament pressupostàri estaria en un 12'49% de teòric i ens 
aniriem a un 10'87% de pressupostari, aquestes dades econòmiques 
ens permetran no augmentar la pressió fiscal. 
S'obra un torn d'intervencións amb el Sr. Miquel-Angel Sòria del 
PP dient: "Ens agradaria que l'Equip de Govern assumís pel 
proper exercici de 1995 un consens polític dels diferents grups, 
i ho diem perquè hem constatat un petit esforç alhora de 
presentar aquesta modificació d'ordenances, s'ha de tenir en 
compte no només el valor relatiu d'aquesta pujada, sinó també la 
repercussió d'aquesta pujada despres de sumar-hi l'augment 
d'enguany, i el 4'5% de les passades ordenances fiscals. 
S'ha de deixar ben palés que el sou dels treballadors no ha 
augmentat el mateix percentatge, pel que fa als funcionaris 
l'any 1993 i 1994 no ha pogut ser més nefast, amb un increment 



0, és molt possible que la meva argumentació sigui considera- da 
una mica primitiva, però tal com està l'econòmia actual 
considerem que tot i que el valor de la pujada pugui conside-   
rar-se raonable el valor absolut d'aquests 3 darrers exerci-  
cis, suposa una càrrega fiscal considerable, sense entrar en 
detalls de les diferents Ordenances fiscals la nostra posició 
serà no." 
Per Iniciativa de Catalunya el Sr. Tomeu Calafell  diu: "que el 
nostre grup segueix en la mateixa línia de l'any passat quan es 
va arribar a entrar en un consens pel tema de les Or-   denances 
fiscals, nosaltres ens mantenim dins de la mateixa línia i 
votarem a favor d'aquesta puja que considerem moderada i que és 
justa." 
Intervé el Sr. Jordi Permanyer per ERC tot dient: "que és evi- 
dent que per part de l'Equip de Govern hi ha una voluntat que 
també hi és per part de l'oposició per consensuar el tema de les 
Ordenances, ja ho varem fer l'any passat i aquest any sem-  bla 
que minímament hi ha consens, és evident que és un any bo perquè 
l'Ajuntament va bé i perquè s'apropen les eleccions i no és 
convenient fer un augment fort. 
Hem de dir que hi ha uns quants impostos que en el seu moment es 
van aplicar amb quotes molt altes, ja s'ha acceptat per part de 
l'Alcalde, a més d'això no queda gaire cosa a dir, el nostre 
grup està a favor. No obstant fer unes quantes consi- deracions: 
sobre el tema de la taxa per recollida d'escombra- ries que, 
potser no ha apujat tot el que estava previst, con-   siderem 
que el servei deixa molt que desitjar, sobre tot en comparació 
amb el que va ser el primer any; ens agradaria que es demanés a 
la companyia el règim de servei que té, i fer un control més 
estricte de si es compleix o no. Enumeramen algu-   nes de les 
deficiències que hem observat: abans hi havia dos camions que 
feien la recollida, ara només n`hi ha un; pel que fa als 
contenidors, molts estan mal col.locats, entorpin el pas de 
vehicles i de vianants, la gent no es pot refiar de l'horari de 
recollida, passen quan volen, els contenidors tam- poc estan 
senyalitzats, no es netegen quasi mai, les màquines   que es 
feien servir per netejar, per diverses raons no en funciona cap, 
són detalls que creiem que s'han de millorar, ja que pel que es 
paga el servei no funciona". 
El grup socialista es manifesta en igual sentit del que ja s'ha 
exposat, dient la Sra. Pilar Llaquet que troba raonable 
l'increment del 3'5% i que per això votaran a favor. 
 
 
En torn de replica el Sr. Alcalde intervè per precisar al re- 
presentant del PP que l'any passat no es va apujar el 4'5% va 
ser només el 4%, que va ser consensuat per quasi tots els grups 
polítics. Pel que fa al tema dels funcionaris, és cert que el 
govern va establir una baixa de creixement, però pre- cisament 
perquè nosaltres vem considerar que la situació eco- nòmica dels 
funcionaris no havia que passar per això, vem fer una puja per 
sobre d'aquest nivell 0, i que va ser del 4% el primer any i 4 i 
3'5% per aquest anys que ve, és cert que el funcionariat va 
rebre les conseqüències de la crisi econòmi- ca, però pel que fa 
a aquest Ajuntament es va mantenir el po-   der adquisitiu, 
prèviament pactat pels treballadors i consen-   suat per 
l'Ajuntament. Llavors tampoc estic d'acord amb que hi hagi hagut 
una pressió fiscal excessiva, en l'últim any hem passat del 6% 



el primer any, al 4% el segon i del 3'5% en aquest, i per contra 
hem consolidat el capítol d'ingressos amb altres vies com per 
exemple la detecció de bosses fraudulentes tant a nivell 
d'empreses com de contribuents de l'IBI. Pel que respecte al 
grup ERC tot i que el seu vot serà a favor, val a dir que 
reconeixem que hi ha un impost concretament el d'obres que estem 
en el límit, en un 3%, que és el màxim que ens per-   met la 
Llei; pel que fa a la resta Plus-Vàlues etc.., no estem en 
aquests límits, sinó en uns nivells que considerem que són 
oportuns i no és convenient apujar-los més. Pel que fa al rè-   
gim del servei de recollida, tindreu a la vostra disposició la 
comanda de serveis i de treballs que tenen ells, encara que 
evidentment hi ha moltes coses que cal millorar. 
Ara queda un ùltim tema que és el de l'aigua que també s'aug- 
menta per sota del 3'5% concretament en un 2'43% respecte a la 
tarifa de l'any passat però en realitat és un 6 i escaig %, 
perquè s'apliquen les pujades que foren aprovades per l'any 
1993. 
El Sr. Miquel Angel Soria intervé per dir: "si em permet el Sr. 
Alcalde una rectificació, he dit que l'increment de les 
ordenances fiscals de l'any passat era d'un 4'5%, perquè m'ha 
semblat sentir aquest percentatge a la seva exposició de mo-    
tius, però en realitat tinc anotat un 4%, per la meva inter-    
venció. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, amb el següent re- 
sultat: 
   VOTS A FAVOR   : QUINZE (15) dels regidors de CiU, PSC ERC 
                    i IC. 
   VOTS EN CONTRA:  UN    (1 ), del regidor del PP 
   ABSTENCIONS   :  CAP   (0 ). 
 
 7.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS. 
 
7.1.- Votada la urgència d'aquest primer tema, s'aprova per 
unanimitat, incloent-lo en l'ordre del dia de la sessió, a 
continuació, posat a votació, s'aprova per unanimitat. 
"Davant les obres de renovació del paviment que es porten a 
terme al pont sobre el riu Ripoll que integra la carretera de 
Castellar del Vallès a Sabadell, i les nombroses molèsties 
ocasionades, que han arribat a colapsar el trànsit de manera 
considerable entre aquestes dues poblacions. 
Tots els grups polítics que integren l'Ajuntament, unanimanent 
ACORDEN: 
 
 
PRIMER.- Queixar-se formalment al Servei Territorial de la Di-  
recció General de Carreteres de la Generalitat de Catalunya de 
la manera com s'estant  portant a terme les obres de pavimen-   
tació del pont sobre el riu Ripoll. 
SEGON.- Que en aquest tipus d'obres s'ha d'estudiar les vies 
alternatives de circulació i posar-ho en coneixement dels       
usuaris, tot evitant, com està passant, que la via alternativa 
més directe: la carretera a Sabadell, per Matadepera, es troba 
en aquests moments asfaltant-se per la Diputació de Barcelona, 
per la qual cosa Castellar es converteix en determinades hores 
en un cul de sac sense sortida. 
TERCER.- Que s'hauria d'informar prèviament als municipis 
afectats del calendari d'execució de les obres i demanar que per 



als usuaris es col.loquin rètols informatius explicant l'inici i 
acabament de les obres". 
Defensa la proposta el Sr. Alcalde explicant que el motiu 
d'aquest tema ve motivat per les retencions injustificades del 
trànsit que hi ha hagut, l'objecte de la moció és traslladar  
una queixa global a la Direcció General de Carreteres perquè no 
tenien cap notificació d'aquestes obres i que en tot cas 
s'estudiïn vies alternatives per solucionar aquest assumpte. 
El Sr. Miquel Angel Soria es queixa de la manca d'informació 
alhora de començar les obres, ja que molts es van trobar en mig 
de les obres sense saber-ne res. 
 
 
 8.- SUGGERIMENTS I PREGUNTES 
 
L'Alcalde comença l'apartat de suggeriments i preguntes dient 
que les que no havien estat contestades és perquè formen part 
d'una comissió informativa ulterior a on es tractaran, ja s'ha 
sabut la titularitat del passatge Pedraforca, que és de caràc-  
ter privat i en tot cas, els veïns han de desconnectar l'en-    
llumenat interior de la xarxa pública. Ja he rebut les visites 
dels dos presidents de les comunitats i les converses conti-    
nuen, perquè s'està tractant el tancament del passatge. 
Comença el torn el Sr. Miquel Angel Sória pel PP dient que: 
"independentment del caràcter públic o privat dels passatges que 
s'ha de pactar, els veïns d'aquesta zona han fet una vore-  ra 
per protegir-se de les aigües de pluja i que no entrin a 
l'aparcament, però ara són els altres veïns del carrer Àngel 
Guimerà qui reben les molèsties de les aigües." 
Respón el Sr. Alcalde dient que s'investigarà. 
Intervè ara el Sr. Jordi Permanyer  per ERC dient que el seu 
grup ha presentat tres propostes, la primera ja fa temps, per 
tal de ser debatudes en el Ple, tal com mana la legislació lo-  
cal, però, això no s'ha fet. La primera era sobre el semàfor 
dels Pedrissos, pas de vianants de l'Institut, limitació del 
tràfic de camions per la Vila, com esta aquesta actuació?. La 
segona és la de constituir en aquest Ajuntament un punt d'in-   
formació juvenil. La tercera de proposar a telefònica, mitjan-  
çant la creació d'una comissió en el sí de l'Ajuntament, per a 
requerir la substitució el més rapidament possible de les ac-   
tual càbines telefòniques, per nous mòdels adaptats a persones 
disminuïdes. Que hem de fer perquè aquestes propostes siguin 
debatudes en el Ple?. Denunciar-ho al Departament de Governa-   
ció?. 
 
L'Alcalde comença dient que no totes les propostes han de ser 
debatudes a nivell de Ple, hi ha temes que per la seva natura-  
lesa són més aptes discutir-los en el sí d'una comissió infor-  
mativa. Pel que respecte al punt d'informació juvenil, aquest 
Ajuntament ja tenia aquest servei des de l'any 1987, si bé més 
modestament, al local de la carretera de Sentmenat. Es amb el 
trasllat de la Conselleria a l'Ateneu que el servei s'ha in-    
terrumput, però es posarà de nou en marxa, i es crearà una co-  
missió informativa per tal de debatre si es posa a l'Ateneu o al 
Casal d'Entitats. 
El Sr. Jordi Permanyer per ERC; digué que si es demana un punt 
d'informació juvenil, és perquè aquest doni tota la informació  
possible que facilita la Generalitat, i no com pasava ante-     



riorment que no es donava gairabé res. Es una proposta que fem 
perquè el personal hi és i no ha d'incrementar les despeses de 
l'Ajuntament. Si demanem que pasi pel Ple és perqùe és neces-   
sari el seu acord per signar un concert per a la prestació 
d'aquest servei. 
Intervè el Sr. Miquel Hijano, per grup socialista dient: "que es 
correcte l'elevar una queixa a la Direcció General de Carreteres 
per com s'han fet les obres, però no sabem quan acabaran, per 
tant crec que als usuaris se'ls hi hauria de donar unes vies 
alternatives a la sortida del poble, perquè no es trobin 
colapsats a meitat de la carretera. 
I pel que fa a l'aprovació de l'ordenança fiscal núm. 11, i la 
qüestió és que es pagan gual, s'augmenta el preu del gual, pe-  
rò el que trobo a faltar a Castellar és una grua que reforci    
el servei i justifiqui el pagament del gual. M'agradaria in-    
formació sobre el servei grua, que a l'any 1994 tenim unes ta-  
xes i a l'any 1995 tenim unes previsions en aquest servei, la   
la meva pregunta és com funciona aquest servei, a on estarà 
dipositada la custòdia, com funcionarà, quina reglamentació hi 
haurà. 
El Sr. Alcalde responent al grup socialista i diu que es pre-   
sentarà un informe elaborat per la Policia sobre la convenièn-  
cia o no de tenir grua. El preu de retirada de vehicles per la 
grua s'ha apujat, en previsió que després d'aquest informes  i 
si realment es troba la viabilitat de fer-ho, hi hagi una grua i 
tambè hi haurà en aquest informe les retirades de vehicles que 
s'han fet aquest any, se us avançarà que s'han fet unes 90 
retirades de vehicles, que la major part són cotxes abandonats  
Després d'aquest informe, si entre tots es considera que s'ha de 
tirar endavant el tema de la grua s'hauria d'adoptar un sistema 
mixte, que la policia tingués el servei de grua, té els seus 
costos, però no són tan elevats. 
 
 
I no havent-hi cap més assumpte a tractar, essent a dos quarts 
de deu del vespre, s'aixeca la sessió de la qual s'estén la 
present Acta que signa com a fedatari d'aquests acords el Se- 
cretari, amb el vist-i-plau del Sr. Alcalde. 
 


